

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK OF JORDAN Date: 18-03-2026 10:54:19 AM Subject: Non renewal of employment contract Executive Man</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاردن التاريخ: AM 10:54:19 2026-03-18 الموضوع: عدم تجديد عقد العمل لعضو ادارة تنفيذية</p>
<p>We would like to inform you that the employment contract of Ms. Suha Hussein bin Mohammed Ali Abu Al-Faraj, Chief Executive Officer – Saudi Arabia Branches, Bank of Jordan, will not be renewed. Accordingly, Monday, 16/03/2026 will be her last day performing her duties, and 20/04/2026 will be considered her final day of employment.</p>	<p>نود اعلامكم بعدم تجديد عقد العمل مع الفاضلة سها حسين بن محمد علي أبو الفرج / الرئيس التنفيذي – فروع السعودية / بنك الأردن وعليه يكون يوم الاثنين الموافق 2026/3/16 هو اخر يوم لممارسة اعمالها واعتبار يوم 2026/04/20 اخر يوم عمل لها</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سوزان قاسم</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سوزان قاسم</p>